
PROTOKOLL nr 9 vid sammanträde den 1/7/57
i Djurgårdens IF:s överstyrelse på Stadion

NÄRVARANDE: Dunér, Nordlund, Norén, Eckerbrant, Lövdahl 
och Liliequist

Förhindrad: Rinman

§ 66
En framställning från ishockeysektionen gm C.J. Candelius om till 

stånd att få disponera Stadions gräsplan två ggr i veckan för träning in
för den kommande säsongen avslogs. Meddelande härom delgavs sektionskas
sören L. Lindgren.

§ 67.
Konfirmerades under hand fattat beslut att I. Norén tillsammans 

med S. Eckerbrant tecknar medlemsregistrets postgiro nr 50 53 22.

§ 68.
Fastställdes plan för överstyrelsens administrativa uppgifter un

der kommande semestrar och samordnades dessa med kanslisten Othbergs för 
att täcka expeditionstider etc.

§ 69.
Efter att ha konstaterat att kanslistens arbete hittills inte 

varit föremål för lönereglering och efter att ha erfarit, att hans upp
drag på en del håll något ökats beslöts att som en gratifikation utbetala 
kr. 500:- till honom.

§ 70.
Rapporterade ordföranden att bandyns tilltänkte ledare Alf Lund

qvist sagt sig ännu vilja göra en del sonderingar, innan han var beredd 
åtaga sig något officiellt sektionsuppdrag..

§ 71.
Föredrog ordföranden skrivelse och ritningskopia från Stadion

chefen T. Ericson med notering att Djurgårdens önskemål i fråga om nya 
och utvidgade lokaler skulle komma att tillgodoses.

§ 72.
Kallelse till nästa ÖS-sammanträde skall ske personligt.


